



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

I am pleased to extend my warmest greetings to the members of the Bangladesh Heritage and Ethnic Society of Alberta (BHESA), and to everyone taking part in Edmonton's 40th Annual Serous Heritage Festival.

This popular summer tradition offers visitors from near and far a wonderful opportunity to experience the sights, sounds, and tastes of our nation's various communities. I am certain that festival patrons will enjoy this vibrant showcase of culture while gaining a better appreciation of the many contributions that Canadians from all backgrounds bring to our society.

I commend everyone associated with the Bangladesh Heritage and Ethnic Society of Alberta for preserving your heritage in Canada and for raising awareness of the rich customs of Canada's diverse citizenry.

Please accept my best wishes for an enjoyable and memorable festival.

The Rt. Hon. Stephen Harper, P.C., M.P.

OTTAWA
2015



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

Je suis heureux de présenter mes salutations les plus chaleureuses à tous les membres de la Société patrimoniale et ethnique bangladaise de l'Alberta (BHESA), ainsi qu'à tous ceux et celles qui prennent part au 40^e festival annuel du patrimoine Servus.

Cette populaire tradition estivale offre aux visiteurs de la région et de l'étranger une magnifique occasion de se familiariser avec les sons, les couleurs et les saveurs des différentes collectivités du pays. Je suis persuadé que les festivaliers apprécieront cette vibrante identité culturelle et seront plus à même de reconnaître les nombreuses contributions des Canadiens de toute origine à notre société.

Je félicite toutes les personnes associées à la Société qui contribuent à préserver votre héritage au Canada et à sensibiliser la population aux riches coutumes des populations diversifiées du Canada.

Je vous souhaite un festival des plus agréables et mémorables.

A handwritten signature in blue ink, which appears to be "Stephen Harper".

Le très honorable Stephen Harper, c.p., député

OTTAWA
2015